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OR-RM.0002.2.9.2015 
Protokół Nr VII/15 

z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 25 marca 2015 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 
w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 
 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom P. Włodzimierz Domek przewodniczący Rady 
Miejskiej w Koronowie. 
 
Spoza rady w sesji udział wzięli: 
 
Pan Stanisław Gliszczyński  - Burmistrz Koronowa. 
Pan Bolesław Grygorewicz -  Zastępca Burmistrza Koronowa. 
Pani Barbara Sosnowska  - Sekretarz Gminy. 
Pan Tomasz Angielczyk  - Skarbnik Gminy. 
Pani Katarzyna Radtke-Izbaner - Kierownik Wydziału RGGiOŚ UM w Koronowie. 
Pani Maria Musiał   - Kierownik Wydziału IPR UM w Koronowie. 
Pani Ewa Chytła   - Dyrektor M-GZE w Koronowie. 
Pan Rafał Bułka   - Radca prawny UM w Koronowie. 
Pan Dariusz Karwat   - Dyrektor M-GOPS w Koronowie. 
Pan  Tomasz Zawiszewski  - Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy. 
Pani Justyna Lazarek   - Kierownik Filii PUP w Koronowie.    
Pan Grzegorz Kowalik  -  Z-ca Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie. 
Pan Norbert Kulczyk -  Komendant M-G Zarządu OSP w Koronowie. 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad VII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
      
Obrady VII sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył przewodniczący Rady Miejskiej  
w Koronowie P. Włodzimierz Domek.  
Przewodniczący rady powitał przybyłych na obrady VII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  
      
Na podstawie listy obecności przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek stwierdził 
prawomocność obrad VII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
W sesji udział wzięło 21 radnych na ogólny stan 21 radnych.  
 
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji jako załącznik Nr 1. 
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad VII sesji. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek - Informuję, że zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy  
z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, w dniu 17 marca 2015 r., czyli 7 dni przed 
sesją wpłynął do mnie  wniosek Burmistrza Koronowa dotyczący wprowadzenia do porządku 
obrad dzisiejszej sesji dodatkowego punku. Dotyczy on rozpatrzenia projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Pierwszego 
Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy a Gminą Koronowo, w sprawie przyjęcia od Naczelnika 
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Pierwszego Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy zadań administracji rządowej z zakresu 
egzekucji administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. Rozpatrzenie tego projektu uchwały wprowadzam jako punkt 19a. 
porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad jako punktu 25a. rozpatrzenia uchwały w 
sprawie  przedłużenia terminu do rozpatrzenia skargi Pani _________ na działalność 
Burmistrza Koronowa. Kto z Pań, Panów radnych jest za wprowadzeniem tego projektu 
uchwały? 
 

Wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 

Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek – Czy są dodatkowe wnioski dotyczące 
zmiany porządku obrad VII sesji? 
 
Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński – Proszę o wprowadzenie do porządku 
obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2015 – 2022.    
 
Przewodniczący rady  P. Włodzimierz Domek – Kto z Pań, Panów radnych jest za 
wprowadzeniem tego projektu uchwały?   
 

Wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 

Przewodniczący rady  P. Włodzimierz Domek – Rozpatrzenie tego projektu uchwały 
wprowadzamy jako punkt 8c.  

Przewodniczący obrad odczytał poniższy porządek obrad VII sesji. 

1. Otwarcie obrad VII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  
3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad VII sesji.  
4. Przyjęcie protokołu z obrad: V i VI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa między sesjami rady. 
6. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 
7. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy o aktualnej sytuacji na rynku 

pracy oraz bezrobociu na terenie Gminy Koronowo. 
8. Informacje: 

a) Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie dotycząca stanu porządku i 
bezpieczeństwa publicznego w Gminie Koronowo za rok 2014, 

b) Komendanta Miejsko – Gminnego Zarządu OSP w Koronowie dotycząca stanu 
bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Koronowo za rok 2014. 

c) rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2015 – 2022.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Koronowo na rok 2015. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 
budżetowego – Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie z 
obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Koronowo. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
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Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zapatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz za zbiorowe 
odprowadzanie wód opadowych i roztopowych stosowanej na terenie Gminy 
Koronowo 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 
głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na 10 
maja 2015 r. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 
kosztów podróży dla radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej.  

19a.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Naczelnikiem Pierwszego Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy a Gminą 
Koronowo w sprawie przyjęcia od Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w 
Bydgoszczy zadań administracji rządowej z zakresu egzekucji administracyjnej 
należności  pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Pogodnej w 
Mąkowarsku. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 
Koronowo”. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Tryszczyn nad Brdą", dla terenu 
położonego w Tryszczynie, gm. Koronowo. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II - Lipkusz", dla terenu 
położonego w Koronowie. 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Morzewiec", dla terenu położonego w 
Tryszczynie, gm. Koronowo. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Koronowo. 

 25a.Rozpatrzenie projektu w sprawie przedłużenia terminu do rozpoznania skargi Pani 
       ________ na działalność Burmistrza Koronowa.  
26. Składanie interpelacji.  
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27. Zapytania, wnioski i informacje. 
28. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz przedstawienie 

potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 
29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
30. Zamknięcie obrad VII sesji. 

 
Ad. 4. Przyjęcie protokołów z obrad: V i VI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Radni jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęli protokół z obrad V sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Radni jednogłośnie 21  głosami „za” przyjęli protokół z obrad VI sesji Rady Miejskiej w 
Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesjami 
rady.  
     
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesjami rady  
przekazano do wiadomości na platformie Esesja. 
 
Sprawozdanie na piśmie dołączono do niniejszego protokołu jako załącznik Nr 2. 
 
Ad. 6.  Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Informację o złożonych interpelacjach i udzielonych na nie odpowiedziach przedstawił 
przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek. 
 
Ad. 7. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy o aktualnej sytuacji na 
rynku pracy oraz bezrobociu na terenie Gminy Koronowo. 
 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy P. Tomasz Zawiszewski, wspomagany 
przez Panią Justynę Lazarek – Kierownika Fili Powiatowego Urzędu Pracy w Koronowie 
przedstawił informację o sytuacji na rynku pracy oraz bezrobociu na terenie Gminy 
Koronowo. 
 
Informacja na piśmie stanowi załącznik Nr  3 protokołu. 
 
Radny Pan Patryk Mikołajewski -  Panie dyrektorze chciałem zapytać, czy te 300 osób w 
Gminie Koronowo, które uzyskały pracę tzn. zniknęły z ewidencji osób bezrobotnych, czy ma 
Pan informację, czy one uzyskały tutaj pracę, czy są na emigracji?      
 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Bydgoszczy Pan  Tomasz Zawiszewski – Nie mam 
informacji o tym, kto wyjechał. Mamy informacje o tym, ile z tych osób, które utraciły status 
osoby bezrobotnej, podjęły pracę, ilu podjęło staż, czy ile podjęło pracę po stażu, natomiast 
nie jestem w stanie odpowiedzieć ile osób wyjechało z kraju. Gdy ktoś traci status osoby 
bezrobotnej, to ja wiem, gdzie ta osoba podjęła pracę, natomiast co się z nią dzieje za 
miesiąc, czy za pół roku nie wiem.        
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Przewodniczący rady  P. Włodzimierz Domek – Czy są jeszcze jakieś dodatkowe pytania? 
Nie ma.  
 
Ad. 8. Informacje: 
 
a) Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie dotycząca stanu porządku i 
bezpieczeństwa publicznego w Gminie Koronowo za rok 2014 
 
Informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Koronowo za rok 2014 
przedstawił Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie, komisarz Pan Grzegorz 
Kowalik.  
 
Informacja na piśmie stanowi załącznik Nr 4  protokołu. 
 
Radny Pan Wojciech Kruszczyński – Przedstawił nam Pan tutaj statystyki, jeżeli chodzi o 
przestępstwa kryminalne, a ja bym chciał zejść troszeczkę niżej, chodzi mi tutaj o  porządek, 
jaki mamy w mieście. Wiadomo, że nasze miasto nie należy zbytnio do czystych miast. Czy 
może nam Pan przedstawić ile zostało wydanych pouczeń, czy też mandatów za 
zanieczyszczanie, zarówno przez zwierzęta jak i mieszkańców oraz ile zostało wydanych 
pouczeń, czy nakazów za picie alkoholu w miejscach publicznych?    
 
Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie Pan Grzegorz Kowalik – Na dzień 
dzisiejszy nie jestem w stanie Panu szczegółowo odpowiedzieć. Te dane trzeba by było jednak 
zebrać z naszych systemów, bądź po prostu przeliczyć. Ale za takie wykroczenia policjanci 
karają i pouczają, także tu zapewniam, że działania są prowadzone. Natomiast jeśli 
szczegółowe informacje sobie Pan życzy, jesteśmy w stanie na następną radę sesji 
przygotować coś takiego.  
 
Radny Pan Andrzej Kozański -   W miniony piątek komisja oświaty była między innymi w 
przedszkolu przy ul. Paderewskiego. Pani dyrektor tego przedszkola, jako jedną z bolączek 
zgłaszała nam postępujące tam dewastacje, zniszczenia wewnętrznego terenu przedszkola, 
który jest terenem mało widocznym od ulicy, wysoki budynek. W tym wewnętrznym terenie jest 
plac zabaw i szczególnie po weekendach są tam spore zniszczenia, zarówno instalacji 
elektrycznych, urządzeń do zabawy dzieci. Byłaby taka prośba  gdybyście państwo własnymi 
siłami osobowymi, mogli częściej odwiedzać to miejsce w weekendy. Mówię o wewnętrznym 
placu zabaw przy ul. Paderewskiego.                      
 
Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie Pan Grzegorz Kowalik –  Dziękuję za 
taką informację, są to dosyć istotne informacje. Z tego co wiem, policjanci tam też patrolują  ten 
rejon, bo nawet kiedyś rozmawiałem z Panią dyrektor na ten temat, że widzi, że faktycznie 
wchodzą nawet na teren, bo jest też tam  zgoda dyrektora, tak żeby tam wejść na teren szkoły, 
opatrolować  nawet w ramach podjętych działań profilaktycznych, podczas organizowanych 
lekcji w ciągu dnia, ale oczywiście tutaj w weekendy tak samo zwiększymy tą liczbę 
realizowanych czynności, jeśli chodzi o służbę zewnętrzną. Będziemy tam kierować policjantów, 
żeby dokładnie ten teren obchodzili i reagowali na to.       
 
Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek – Panie komendancie niewątpliwie tak zgodnie z 
tym, co tutaj Pan napisał najbardziej uciążliwe społecznie są te wykroczenia kategorii czynów 
przeciwko mieniu.  Wiaty przystankowe Tryszczyn, Wtelno, mógłbym mnożyć, są klasycznym 
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przykładem tego rodzaju wykroczeń. Niewątpliwie też, to co jest zgłaszane przez właścicieli 
sklepów, drobne kradzieże dokonywane przez wszystkim przez młodocianych przestępców, 
którzy czują się momentami całkowicie bezkarni. Potrafią śmiać się w nos, w momencie kiedy 
są złapani, także jeżeli tutaj mogę ja wiem, że przede wszystkim prewencja. Doskonale sobie 
zdaję sprawę z tego, że jeżeli chodzi o prewencję, to  w ostatnich latach komisariat w 
Koronowie bardzo dużo robił. Jesteście państwo widoczni we wszystkich szkołach, 
przedszkolach i cześć i chwała za to. Uczestniczycie w różnego rodzaju akcjach, należy w tym 
kierunku iść oczywiście w silnej współpracy ze szkołami. Natomiast jedna rzecz jest dla mnie 
taka symptomatyczna i bardzo niepokojąca, a mianowicie w 2014 roku odnotowano 13 zdarzeń 
związanych z przestępczością narkotykową. Przestępczość narkotykowa pojawia się tam, gdzie 
jest popyt. Nikt nie wchodzi w rynek wtedy, kiedy nie ma popytu na narkotyki. I to jest tak 
naprawdę pytanie do nas wszystkich jako rodziców, dziadków, przedstawicieli szkół, że czas 
najwyższy we współpracy z policją przeprowadzić szeroko zakrojone akcje w tym zakresie, 
zjawisko bardzo niebezpieczne szczególnie, że te ilości, które zostały wykryte nie były małe, 
także tutaj w tym kierunku powinniśmy być bardzo czujni. Ja myślę, że ta dobra współpraca z  
komisariatem w Koronowie będzie się układała i ze strony Pana burmistrza i ze strony rady 
Miejskiej. Wielkie podziękowania za waszą obecność przy różnego rodzaju imprezach, przy tym 
wzmożone patrole weekendowe szczególnie w porze letniej, a do samej rady i do samego Pana 
burmistrza, nie należy szczędzić pieniędzy na dodatkowe patrole policyjne.                      
  
Radny Pan Waldemar Małaczyński – Chciałbym tylko zasugerować taką jedną sytuację, Pan 
tutaj mówi, że nie ma pobić, nie ma takich incydentów?     
 
Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie Pan Grzegorz Kowalik – Nie ma 
zgłoszeń.  
 
Radny Pan Waldemar Małaczyński – Nie ma zgłoszeń? Bo zbliżamy się teraz do sezonu 
wiosenno – letniego, gdzie wiele sołectw organizuje festyny, różne od majówek począwszy, 
skończywszy na festynach takich intencyjnych w jakimś tam celu. Zgłaszamy jako sołtysi, 
oczywiście tutaj u was na komisariacie, taka sugestia, że może te patrole częściej odwiedzałyby 
te miejsca. Nie wystarczy raz na 6 godzin trwania festynu, że pojawi się patrol. Może trzeba 
byłoby częściej, żeby one przyjeżdżały i żeby ta informacja była jakby rozpowszechniona na 
waszej jednostce. Miałem taką sytuację, gdzie patrol przyjechał, był festyn i oni byli zdziwieni, 
że jest festyn. Mówię, przyjechaliście tutaj jako patrol, nie my po prostu jedziemy, przejeżdżamy 
tędy, także żeby było to w ten sposób i to zabezpieczy właśnie chęć tych młodych ludzi 
wykazania się swoją energią, niekoniecznie w zabawach festynowych tylko w bijatykach gdzieś 
tam przy płotach i innych zakamarkach.         
                 
Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie Pan Grzegorz Kowalik – Rozumiem, 
sytuacja tego typu nie może mieć oczywiście miejsca. Może to wynika z tego, że takiej 
informacji nie otrzymaliśmy. Policjant poprzez patrolowanie ujawnili fakt istnienia festynu. Krótko 
mówiąc, jeśli jest  to impreza masowa tak? Wymaga ona odpowiedniego zabezpieczenia i tak 
dalej przy poziomie niższym niż impreza masowa, jest to zabezpieczane w ramach interwencji 
patrolu. Oczywiście policjanci są zawiadamiani w tym zakresie i tutaj nie ukrywam, że będziemy 
nadal działać w tym przypadku, czyli przebywać w tych miejscach, gdzie te festyny będą, ale 
trzeba też zwrócić uwagę na pewien aspekt. Jeśli patrol nawet jest wystawiony jeden, drugi czy 
trzeci i w tym momencie są interwencje gdziekolwiek to nie ma możliwości, żeby on przebywał 
tam przez dwie, czy trzy godziny non stop na tym festynie. Musimy mieć tego świadomość tak? 
Oczywiście to nie zwalnia nas z obowiązku realizowania tych zadań, które na nas nałożył 
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ustawodawca, natomiast trzeba mieć pełną świadomość, że ten patrol nie może być wyłączony 
na czas działania całego festynu tak? On może dorywczo, dynamicznie przemieszczać się we 
wskazane miejsca. Jak dobrze wiemy festyny te odbywają się mniej więcej w podobnym czasie 
w różnych gminach. Nie mówię już tylko o gminie Koronowo ale też gminach Dobrcz czy 
Sicienko, a siły jakie mamy takie mamy tak? W związku z tym te patrole realizowane są w 
ramach interwencji i reaguję na informacje. Jeśli cokolwiek państwo zauważacie jako 
obywatele, radni,  że coś się dzieje bardzo proszę szybko o kontakt do dyżurnego. Nie ma takiej 
możliwości, że ktoś nie przyjedzie. Jeśli patrole są zajęte mamy tutaj ościenne jednostki, które 
nas też wspomogą patrolem.    
 
Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek – To jest przyczynek do tego, że nie należy 
skąpić pieniędzy na dodatkowe patrole policyjne.                      
 
b) Komendanta Miejsko – Gminnego Zarządu OSP w Koronowie dotycząca stanu 
bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Koronowo za rok 2014. 
 
Informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Koronowo za rok 
2014 przedstawił członek zarządu Ochotniczej Straży pożarnej w Koronowie Pan Norbert 
Kulczyk.  
 
Informacja na piśmie  stanowi załącznik Nr 5 protokołu. 
 
Przewodniczący rady Pan Włodzimierz Domek – OSP to nie tylko udział w akcjach bojowych 
ale to również profilaktyka. Dawniej strażak kojarzył się z osobą, która chodzi po strychach, 
sprawdza różne rzeczy. Zmieniły się przepisy, ale strażak cały czas przez to, że funkcjonuje, tą 
funkcję cały czas spełnia. Niepokojąca jest informacja Pana komendanta, że zmniejsza się ilość 
strażaków. Wiem, że społecznictwo nie jest modne, ale może warto szczególnie zainwestować 
w młodych ludzi i próbować ich zmobilizować do tego, żeby w szeregi straży pożarnej 
wstępowali -  ochotniczej. Ja mam taką sugestię, ponieważ faktycznie widzę, że rynek i 
okoliczne ulice są coraz częściej załadowane samochodami i taka sugestia, żeby 
przeprowadzić ćwiczenia w starej części miasta i pokazać mieszkańcom, jakie trudności – 
odpukać, miałaby straż w momencie jakiegokolwiek zdarzenia w starej części miasta. Ja sobie 
momentami nie wyobrażam, jak ciężki wóz bojowy ma dojechać do pewnych ulic, jest to 
problem. Panie Komendancie to tak pod rozwagę tylko.    
 
Przewodniczący obrad ogłosił 10. minutową przerwę w obradach sesji.  
Po przerwie przewodniczący obrad wznowił obrady sesji.              
 
c) rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2015 – 2022. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący Rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Ko z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję i przechodzimy do 
głosowania jawnego imiennego.  
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/52/15  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2015 – 2022. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Koronowo na rok 2015. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
głosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/53/15 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Koronowo na rok 2015. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 
budżetowego – Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie z 
obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
głosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  21 głosami „za” 
podjęła Uchwałę Nr VII/54/15 w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 
budżetowego – Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie z 
obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
głosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie  21 
głosami „za” podjęła Uchwały Nr VII/55/15 w sprawie powołania Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zapatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz za zbiorowe 
odprowadzanie wód opadowych i roztopowych stosowanej na terenie Gminy 
Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
głosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/56/15  w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 
zapatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz za zbiorowe 
odprowadzanie wód opadowych i roztopowych stosowanej na terenie Gminy 
Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 
głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na 10 
maja 2015 r. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  21 głosami „za”. 
 
Urzędnik Wyborczy Pani Magda Wanda – Joras – Jak wiadomo na terenie gminy mamy 
utworzonych 21 stałych obwodów głosowania. Zgodnie z dyspozycją Kodeksu Wyborczego 
dla przeprowadzenia wyborów Prezydenta należy utworzyć dwa odrębne obwody głosowania 
w Domu Pomocy Społecznej w Koronowie  i w Zakładzie Karnym, ponieważ w dniu wyborów 
z tych jednostek będzie co najmniej 15 wyborców.        
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/57/15 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 
głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na 10 
maja 2015 r. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 10. minutową przerwę w obradach sesji.  
Po przerwie przewodniczący obrad wznowił obrady sesji.      
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Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 
kosztów podróży dla radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
głosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 13 głosami „za”, 
przy 7 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr VII/58/15  
w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży dla radnych Rady 
Miejskiej w Koronowie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Radny Pan Olech Raddatz wyszedł z sali obrad, obecnych 20 radnych.  
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Bolesław Grygorewicz – Jak sygnalizowaliśmy Państwu 
na komisjach, istnieje potrzeba wprowadzenia drobnej autopoprawki. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke-Izbaner –Tak, jak już Pan przewodniczący odczytał w projekcie uchwały, 
autopoprawka tj. w  paragrafie 1 uchwały, w wierszu 3, po słowie pozycja 750 dodaje się po 
przecinku pozycja 1554.        
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania 
jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 20 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/59/15 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
 
Na salę obrad wrócił Pan radny Olech Raddatz, obecnych 21 radnych.  
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Pan Mariusz Ciesielski. Czy radni wyrażają zgodę 
na to, aby Pan Mariusz Ciesielski zabrał głos na sesji? Kto jest za proszę o podniesienie ręki.     
 
Radni jednogłośnie 21 głosami „za” wyrazili zgodę na zabranie głosu przez Pana 
Mariusza Ciesielskiego.  
 
Mieszkaniec Koronowa Pan Mariusz Ciesielski –  Jedna taka mała uwaga, czy w tym punkcie 
drugim nie powinno być troszeczkę inaczej to sformułowane? Z miejsc wyznaczonych przez 
przedsiębiorcę, wskazane przez przedsiębiorcę. Tam cały czas mówi się o przedsiębiorcy, a 
przecież ten nasz interesant, czyli mieszkańcy, czy działkowcy płacą za tą wywózkę. Czy nie 
powinno tam moim zdaniem być napisane „miejsce zostanie uzgodnione przez 
przedsiębiorcę z właścicielem nieruchomości” na przykład? 
  
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Tą uwagę przyjmujemy, a teraz proszę o 
odpowiedź.  
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke-Izbaner – Jeżeli zachodzi konieczność, to Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej zawsze uzgadnia miejsce, z którego są odbierane te odpady. To nie jest tak, 
że my na ogrodach działkowych, czy  terenach letniskowych sami narzucamy miejsce, czy 
odbiorcę odpadów. Jest to uzgadniane za każdym razem.        
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czy ktoś z Pań i Panów radnych chciałby 
zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do glosowania 
jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 21 
głosami „za”  podjęła Uchwałę Nr VII/60/15 zmieniającą uchwałę w sprawie 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 
zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 10. minutową przerwę w obradach sesji.  
Po przerwie przewodniczący obrad wznowił obrady sesji.      
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 



12 

 

 

 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych  jednogłośnie 21 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/61/15 w sprawie ustalenia stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke-Izbaner –  Proszę o wprowadzenie autopoprawki w paragrafie 2 uchwały.  Zamiast 
dotychczasowego wprowadza się zapis: w 2015 roku terminy wnoszenia opłaty, o których 
mowa w paragrafie 1 ust. 2 uchwały określonej w paragrafie 1 wyznacza się do 15 lipca, 15 
września, 15 listopada i 15 stycznia następnego roku.      
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czyli paragraf 2 w tym momencie brzmiałby: 
w 2015 roku terminy wnoszenia opłaty, o których mowa w paragrafie 1 ust. 2 uchwały 
określonej w paragrafie 1 wyznacza się do 15 lipca, 15 września, 15 listopada i 15 stycznia 
następnego roku. A czy to się przenosi też na uzasadnienie?     
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke-Izbaner –  W uzasadnieniu, w 11 wierszu również będzie taki zapis jak w 2015 roku, 
terminem płatności tam również będzie do 15 lipca, 15  września, 15 listopada, 15 stycznia 
roku następnego.    
   
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
W czasie odczytywania przez przewodniczącego uzasadnienia projektu uchwały Kierownik 
Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna Radtke-Izbaner 
odczytała akapit o treści: „ Właściciele nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, 
lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe jedynie przez 
część roku, zobowiązani są do wnoszenia opłaty rocznej za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w czterech równych ratach w następujących terminach: do 15 kwietnia, do 15 
lipca, do 15 października, do 15 stycznia następnego roku. W 2015 r. terminy wnoszenia opłaty 
wyznacza się do 15 lipca, 15 września, 15 listopada, 15 stycznia następnego roku”. 
W tym akapicie mamy uzasadnienie dla opłaty, jak ona ma wyglądać w latach kolejnych i ten 
wyjątek, który jest zrobiony na rok 2015.       
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek ponownie odczytał uzasadnienie projektu uchwały.   
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek - Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów radnych 
chciałby zabrać głos w dyskusji? 
 
Radny Pan Andrzej Kozański – Dla ścisłości, ponieważ w przypadku w roku 2015 terminy są 
tam nieco inne, myślę, że ostatni termin nie powinien być określony do 15 stycznia roku 
następnego, ponieważ to nie dotyczy każdego następnego, tylko wyjątkowo do 15 stycznia 
2016, bo to jest tylko jedyna taka data w tym przypadku.   
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Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Myślę, że ta poprawka zaproponowana przez 
Pana radnego jest uzasadniona. Mamy zasadę, natomiast rok 2015 jest rokiem przejściowym, 
czyli jest 15 i skoro mówimy o  15 stycznia roku następnego, to więc nazwijmy, że to chodzi o 
15 styczeń 2016 roku. Będzie to logiczne i dla wszystkich zrozumiałe. A zasada mówi kwiecień, 
lipiec itd. i później styczeń roku następnego. To zostało tylko doprecyzowane i myślę, że ta 
poprawka jest odpowiednio uzasadniona.  
 
Przedstawicielka Rodzinnych Ogrodów Działkowych -  Jeżeli wywóz będzie rozpoczęty od 1 
kwietnia, to nawet nie będzie wykonania jednego miesiąca. Uważam, że te terminy, jeżeli nawet 
podzielone jednak powinien ten pierwszy termin być przesunięty. Być może tamte częściej, ale 
pierwszy termin, jeżeli u nas walne zebrania ogólnie, zgodnie ze statutem stowarzyszenia są do 
15 i ustalenie stawek do 15 maja, bo tak przewiduje statut stowarzyszenia, nawet jeżeli będą się 
odbywały do końca kwietnia to rozpoczęcie wywozu od 1 kwietnia jest bezzasadne, żeby 
płatność była 15 kwietnia, bo to jest prawie nierealne i nawet nie ma wykonania jednego 
miesiąca, a opłata jest po i proszę o rozpatrzenie tego pierwszego terminu.   
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz –  Nie ma żadnego związku przyczynowo 
skutkowego między terminami wywozu a terminami wznoszenia opłat. Tu nie ma żadnego 
związku. Jest kompetencją rady ustalenie kiedy, od kiedy do kiedy, w jakich terminach i tu nie 
ma żadnego związku, czy było wywiezione, czy nie. Jest to opłata, nie jest to zapłacenie za 
faktury, jest to opłata. Wobec powyższego tu nie dostrzegam żadnego związku, natomiast 
podczas dyskusji zgodziliśmy się z państwem, że rok 2015 ma być rokiem przejściowym, 
dostosowawczym i zgodnie z sugestią zaproponowaliśmy pierwszą wpłatę do dnia 15 lipca roku 
2015.      
                                    
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czy coś stałoby na przeszkodzie, żeby ten 
pierwszy termin był wyznaczony na dzień do 15 maja? Idąc tutaj w kierunku Państwa sugestii. 
Czy tutaj mamy jakieś przeszkody natury formalnej, żeby tutaj w tym kierunku nie pójść?   
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Wyłączną kompetencją rady jest ustalenie 
tych terminów. Ja Państwu przedstawiłem, że nie ma żadnego związku między wywozami a 
terminami wpłaty, natomiast jeżeli Państwo radni uznają, że ma być to dzień do 15 maja, nic się 
tu nie stanie i w żadnej sytuacji świat się nam nie zawali.       
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Jak Państwo to widzicie? Bo ja widzę, że ten 
termin 15 maja jest krokiem w kierunku działkowców. Byłby do zaakceptowania.  
 
Przedstawicielka Rodzinnych Ogrodów Działkowych – Uważam, że termin 15 czerwiec jest 
realnym terminem, bo chodzi o realne ściągnięcia należności i przekazania tym bardziej, że są 
to nie małe pieniądze. Pierwsza rata jest w granicach 6.000 zł i ściągnięcie tych pieniędzy przy 
innych jeszcze potrzebach energetycznych i zaopatrzenia ogrodów jest problemem. Byśmy 
chcieli, żeby płacenie należności było w terminie, a nie żebyśmy pisali pisma, że nie jesteśmy w 
stanie ściągnąć pieniędzy, bo wiadomo, że sezon na działkach zaczyna się od maja.  Płatności i 
to wszystko ustalane jest na walnych zebraniach. My nie mamy takiego życia 12 miesięcy. 
Nasze życie na działkach zaczyna się od maja i kończy się w sierpnia, trwa więc 3 miesiące.   
Chcemy być wiarygodni i płacić należności w terminie, bo narzucenie terminu nierealnego jest 
dla nas problemem. 
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Radny Pan Waldemar Małaczyński – Jeżeli można z punktu widzenia rolników. Rolnicy mają 
raty podatku gruntowego rozłożone 15 marzec, 15 maj, 15 wrzesień, 15 listopad. Nie jest to 
związane z żadnym procesem w gospodarstwie, ponieważ w marcu nie mam żadnych plonów, 
w maju nie mam żadnych plonów. Zbieram raz do roku i muszę te pieniądze rozdysponować na 
cały rok. Budżet gminy, Pan burmistrz mówi, że się nie zawali w żaden sposób, ale też musi 
mieć to jakoś rozłożone. Jeżeli nie starcza mi pieniędzy z jednego roku, muszę zabezpieczyć 
sobie te następne, marcową płatność z roku poprzedniego.  Byłem na dwóch komisjach, na 
dwóch komisjach dyskutowaliśmy. Komisje, rada poszła na bardzo już daleko idące ustępstwa. 
Mamy rok 2015 jako rok przejściowy, idziemy na rękę działkowcom tak daleko, że zmieniamy 
zapisy w uchwałach i idziemy dalej w dyskusję i  Panie dalej wnoszą następne, o następne lata, 
o  następne zmiany, następnych terminach płatności. To jest moje zdanie i chciałbym tylko dalej 
powiedzieć, że nie możemy ciągle dyskutować na temat płatności, bo Panie twierdzą, że 
działkowcy nie zbiorą, bo nie ma walnego. Zbierzcie pieniądze, róbcie walne w 15, ustalcie, że 
musi być jakaś przedpłata na rok następny.   
 
Przedstawicielka Rodzinnych Ogrodów Działkowych -  Jeżeli gmina będzie ściągała od każdego 
działkowca, nie ma problemu nawet niech to jest styczeń, ale jeżeli jest 2000 działkowców i 
żeby to ściągnąć? Rolnik odpowiada za siebie, gdyby Pan miał ściągnąć całą wieś, to nie byłby 
Pan  pewien, czy przekazać te pieniądze. Tu chodzi o to, że to nie jest indywidualne 
przekazanie pieniężnych należności. My w imieniu zarządu musimy ściągnąć od pozostałych, 
których mamy u siebie, co przyjeżdżają dopiero w lipcu, bo mieszkają zagranicą  a nie możemy 
zbierać takiej przedpłaty, ponieważ przekłada się to na zyski, które my musimy przekazywać na 
fundusz rozwoju. Są to działania w stowarzyszeniu, które nie pozwalają nam na zabezpieczenie 
takiej przedpłaty. Jeżeli mówimy o terminach to chcemy być wiarygodni, chcemy płacić 
terminowo i nie przesuwać terminów. To są realne terminy   
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Jest wniosek Pana radnego Andrzeja 
Kozańskiego o to, żeby w projekcie uchwały w paragrafie 1, akapicie 2 wprowadzić zapis. 
Brzmiałoby to w ten sposób: „Właściciela nieruchomości, na których znajdują się domki 
letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 
jedynie przez część roku, zobowiązani są do wnoszenia opłaty rocznej za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w 4 równych ratach w następujących terminach do 15 kwietnia, 15 
lipca, 15 października i 15 stycznia roku 2016”. To samo skutkuje tutaj w uzasadnieniu w 
przedostatnim akapicie więc w 2015 roku terminy wnoszenia opłaty, o której mowa w paragrafie 
1 ust. 2 uchwały, wyznacza się na 15 lipca, 15  września, 15 listopada i 15 stycznia roku 2016. 
To jest wniosek formalny Pana radnego Andrzeja Kozańskiego.   
 
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Troszeczkę się już pogubiłem. Czy my 
mówimy o zapisie, że wnosi się do 15 lipca, do, do i do tak? Bo umknęło mi. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – To jest wniosek, który wniósł Pan radny Andrzej 
Kozański, żeby zniwelować ten następny rok, tylko wprowadzić rok 2016.      
 
Kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem wniosku Pana radnego Andrzeja Kozańskiego? 
Proszę o podniesienie ręki.  
 
Radny Pan Krzysztof Holka – Rzeczywiście złóżmy wniosek, żeby tą pierwszą ratę zrobić na 15 
maja, będzie to jakiś ukłon w stosunku do działkowców, znowuż na 15 czerwca to już dla mnie 
troszeczkę przegięcie, ponieważ będzie 15 czerwiec, 15 lipiec – dwa terminy blisko siebie. To 
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już by było obciążenie większymi kosztami.    
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Czyli pojawia się wniosek Krzysztofa Holki, aby 
ten zapis i tu poproszę o czujność Pana burmistrza i Panią Izbaner. W paragrafie 1, punkt 2 
właściciele nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 
wykorzystywane na cele rekreacyjno – wypoczynkowe jedynie przez część roku zobowiązani są 
do  wnoszenia opłaty rocznej za gospodarowanie odpadami komunalnymi w czterech równych 
ratach w następujących terminach do 15 maja, 15 lipca, 15 października i 15 stycznia roku 
2015.  
 
Przewodniczący obrad ogłosił 5 minutową przerwę w obradach sesji.  
Po przerwie wznowił obrady.  
     
Radni: Pani Danuta Czarnotta, Pan Roman Gut i Pan Patryk Mikołajewski oraz opuścili 
salę obrad, obecnych 18 radnych. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Powracamy do dyskusji. 
  
Radny Pan Krzysztof Holka – Wycofuję ten mój wniosek.   
                                             
Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński – Chciałbym zgłosić autopoprawkę, jeżeli 
chodzi o rok 2016 to prosiłbym, aby datę poprawić pierwsza rata do 15 lipca, druga rata do 15 
września, trzecia rata do 15 listopada i czwarta rata do 15 stycznia roku 2016. To mamy ten 
artykuł, który dotyczy roku 2015.  Natomiast 2016 rok i wszystkie następne, to terminy są 
następujące do 15 czerwca – pierwsza rata, do 15 sierpnia – druga rata, do 15 października – 
trzecia rata,  do 15 grudnia – czwarta rata. Po uzgodnieniu z przedstawicielami, prezesami 
ogrodów działkowych, jak również wychodząc naprzeciw, że rzeczywiście jeżeli ma to 
skomplikować z naszej strony nie widzimy takiej sytuacji, żebyśmy w takim podziale nie mogli 
zrobić. Następne lata po prostu będą zawsze zamykały się w danym roku budżetowym, o to 
głównie chodzi.             
 
Przewodniczący rady odczytał po raz kolejny projekt uchwały po autopoprawce.   
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/62/15 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych.  
 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej.  
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke-Izbaner – Proszę o wniesienie autopoprawki w załączniku 5 do uchwały, czyli we 
wzorze deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości lub części na których znajdują się domki letniskowe lub inne 
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nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywane 
jedynie przez część roku. Na drugiej stronie tej deklaracji, w części gdzie należy dokonać 
wyliczenia wysokości opłaty w pozycji ryczałtowa stawka opłaty, proszę dodać w zależności 
od sposobu zbierania odpadów, ponieważ dzielimy stawkę zarówno przy zbiórce selektywnej 
jak i nieselektywnej.                
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Wnosimy autopoprawkę.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie  18 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke-Izbaner – Niniejszym projektem uchwały wprowadza się wzór deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Dodatkowo wprowadza się załącznik 5, 
czyli wzór deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
składanej przez właściciela nieruchomości lub części nieruchomości na której znajdują się 
domki letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno – 
wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie przez część roku i w związku z faktem, że zgodnie 
z przepisami deklaracja stanowi podstawę do wystawienia tytułu wykonawczego wszystkie 
wzory deklaracji uzupełniono o dane niezbędne do  prowadzenia windykacji. Ponadto 
uchwała określa możliwość składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej.    
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/63/15 zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości.  
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Ad. 19a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Pierwszego Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy 
a Gminą Koronowo w sprawie przyjęcia od Naczelnika Pierwszego Urzędu 
Skarbowego w Bydgoszczy zadań administracji rządowej z zakresu egzekucji 
administracyjnej należności  pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/64/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Pierwszego Urzędu Skarbowego w Bydgoszczy 
a Gminą Koronowo w sprawie przyjęcia od Naczelnika Pierwszego Urzędu 
Skarbowego w Bydgoszczy zadań administracji rządowej z zakresu egzekucji 
administracyjnej należności  pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości  
Mąkowarsko. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/65/15 w sprawie nadania nazwy ulicy w 
miejscowości  Mąkowarsko. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i 
gminy Koronowo”. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 18 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska P. Katarzyna 
Radtke-Izbaner – Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz w sprawie zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 
Koronowo” opracowywany jest rokrocznie w myśl ustawy o ochronie zwierząt i obowiązek 
jego przyjęcia jest do dnia 31 marca każdego roku. Powyższy program został, zgodnie z 
wymaganiami ustawy przedstawiony do zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii 
w Bydgoszczy, Zarządowi Okręgowego Polskiego Związku Łowieckiego w Bydgoszczy oraz 
Ogólnopolskiemu Towarzystwu Ochrony Zwierząt „Animals” Oddział Kujawsko – Pomorski, 
działającemu przy Schronisku dla Zwierząt w Bydgoszczy. 
Realizowanie założonych zadań zawartych w programie ma na celu:  

 zapewnienie opieki nad bezdomnymi zwierzętami, 

 wzrost bezpieczeństwa mieszkańców, 

 zmniejszenie populacji dziko żyjących kotów na terenie gminy,  

 edukację mieszkańców na temat konieczności humanitarnego traktowania zwierząt, 
jak i obowiązków związanych z ich posiadaniem, a także promowaniem prawidłowych 
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zachowań w stosunku do zwierząt. 
Podjęcie przedstawionej uchwały jest zasadne i niezbędne dla właściwej realizacji zadań 
własnych gminy wynikających z ustawy o ochronie zwierząt.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18  
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/66/15 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i 
gminy Koronowo”. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Tryszczyn nad Brdą", dla 
terenu położonego w Tryszczynie, gm. Koronowo. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 18 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Na wniosek 
właściciela terenu o powiększenie terenu objętego uchwałą w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia planów w styczniu tego roku. Uchylamy poprzednio podjętą uchwałę i 
podejmujemy uchwałę na ten powiększony teren o sporządzenie, do sporządzenia planu 
zagospodarowania przestrzennego.       
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18 
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/67/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Tryszczyn nad Brdą", dla 
terenu położonego w Tryszczynie, gm. Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II - Lipkusz", dla 
terenu położonego w Koronowie. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 18 głosami „za”. 
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Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał – Na wniosek 
właścicieli terenu przygotowaliśmy projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Jana Pawła II – Lipkusz, teren 
położony w Koronowie, Pieczyskach, teren zalesiony.         
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18  
głosami „za”  Uchwałę Nr VII/68/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II - Lipkusz", dla 
terenu położonego w Koronowie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Morzewiec", dla terenu 
położonego w Tryszczynie, gm. Koronowo.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Stawiam wniosek, by nie odczytywać projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikami. 
 
W głosowaniu radnych wniosek przeszedł jednogłośnie 18 głosami „za”. 
 
Kierownik Wydziału Inwestycji Planowania i Rozwoju Pani Maria Musiał –  Na wniosek 
właścicieli terenu przygotowaliśmy projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Morzewiec, dla terenu położonego w 
obrębie geodezyjnym Tryszczyn. Jest to teren położony w pobliżu wsi i w centrum wsi 
Morzewiec. Podjęcie uchwały rozpocznie procedurę planistyczną.          
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18   
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/69/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Morzewiec", dla terenu 
położonego w Tryszczynie, gm. Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
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Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 
 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18   
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/70/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Koronowo. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 

Ad. 25a. Rozpatrzenie projektu w sprawie przedłużenia terminu do rozpoznania skargi 
Pani __________ na działalność Burmistrza Koronowa.  
 

Projekt uchwały odczytał przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Otwieram dyskusję. Kto z Pań i Panów 
radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zamykam dyskusję, przystępujemy do 
glosowania jawnego imiennego. 

 
Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych jednogłośnie 18   
głosami „za” podjęła Uchwałę Nr VII/71/15 w sprawie przedłużenia terminu do 
rozpoznania skargi Pani _______________ na działalność Burmistrza Koronowa.   

 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
 
Ad. 26. Składanie interpelacji. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Kto z Pań i Panów radnych chciałby zabrać 
głos w dyskusji?  
 
Radny Pan Waldemar Małaczyński – Chciałbym złożyć interpelację w imieniu rolników 
zrzeszonych między innymi przy grupach producenckich we Wtelnie. Chodziłoby o 
umożliwienie jazdy ciągnikom rolniczym ul. Nakielską. Interpelacja jest motywowana tym, że 
ul. Tucholska jest w bardzo złym stanie technicznym, oprócz tego prowadzone są prace 
budowlane związane z parkiem przemysłowym i zjazd tą ulicą dla ciągników rolniczych z 
ładunkiem, jest bardzo niebezpieczny.   
 
Radny Pan Wojciech Orliński –  Wnoszę o zgłoszenie uszkodzenia przepustu cieku wodnego 
pod drogą krajową 25 w miejscowości Lucim, 100 m za przejściem dla pieszych w stronę 
Sępólna. Odsypuje się   umocnienie kamiennej skarpy. Krajowa Dyrekcja, czy Generalna 
Dyrekcja  Dróg Krajowych i Autostrad, to jest w jej gestii. Myślę, że tylko na zasadzie 
interpelacji można będzie tą sprawę naprawić. Jest sucho, ale jak zacznie padać to ta skarpa 
razem z przejściem dla pieszych, się zacznie może coś tam dziać.     
 
Ad. 27. Zapytania, wnioski i informacje. 
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Radny Pan Wojciech Kruszczyński -  Wnoszę o porównanie wyników głosowania do punktu 
14, ponieważ nastąpiła tutaj nieścisłość. W związku z tym, że w protokole jest inaczej 
zapisane a na tabletach mamy zupełnie inne głosowanie.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Dobrze, sprawdzimy, cofniemy się do tego, 
do punktu 14, będziemy weryfikować.  
 
Radny Pan Wojciech Orliński – Do Pana burmistrza może pytania, bo wybierający mnie 
mieszkańcy mają do mnie zapytania, w związku z czym obiecałem, że te rzeczy poruszę. 
Pierwsza rzecz, żeby krótko w związku ze zmianą pory roku i wydłużeniem się dnia, 
zgłaszana jest konieczność regulacji urządzeń zmierzchowych. Po prostu za długo się te 
światła zdaniem mieszkańców palą. Druga rzecz, po zimie widać uszkodzenia mi in. w 
Lucimiu wiat. Ja wiem, że jak sobie nie pilnujecie, to potem tak wyglądają, ale jest też obraz 
w całej gminie, czy jakiś przegląd stanu, żeby ewentualnie tam przynajmniej wizualnie to 
polepszyć. Czy można by było coś takiego na terenie gminy zrobić? Trzecia rzecz, na 
granicy gminy Koronowo, tuż za Bydgoszczą znajduje się tablica promująca Zalew 
Koronowski. Jest ona wyblakła i mało czytelna i myślę, że to nie jest najlepsza wizytówka  dla 
naszej gminy.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek odczytał pismo Ministerstwa Rolnictwa i 
Rozwoju Wsi  z dnia 12 lutego 2015 r. stanowiące odpowiedź na apel Rady Miejskiej w 
Koronowie z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie wypracowania krajowej polityki rolnej w 
związku z trudną sytuacją w rolnictwie. 
 
Pismo stanowi załącznik nr  7 niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek –  Wracamy do punktu zapytania, wnioski i 
informacje, czy ktoś chciałby jeszcze coś dodać? Pan Mariusz Ciesielski. Czy radni wyrażają 
zgodę na to, aby Pan Mariusz Ciesielski zabrał głos na sesji? Kto jest za proszę o 
podniesienie ręki.     
 
Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na udzielenie głosu Panu Mariuszowi 
Ciesielskiemu.  
 
Mieszkaniec Koronowa Pan Mariusz Ciesielski – Mam pytanie do Pana Burmistrza, który jest 
nieobecny, więc może zacznę od innego, krótszego.  Czy pracownicy Urzędu przystąpili do 
analizy i możliwości pozyskania środków z funduszy Unii Europejskiej na lata 2014 – 2020 i 
czy wyodrębniono w budżecie gminy środki własne na inwestycje, tzw. środki 
niekwalifikowalne, to pierwsze pytanie.   
Drugie, biorąc pod uwagę zadłużenie gminy, czy nie warto byłoby wypromować sprzedaż 
majątku gminy np. działek usługowych na ul. Witosa, czy mieszkalnych w Nowym Dworze – 
przetarg 7 kwietnia, a nie tylko ogłaszać sposób zwyczajowo przyjęty. Może baner  żółto – 
biały za 50 zł pozwoli na podniesienie wartości i sprzedaż  za lepszą sumę. I pytanie do Pana 
Burmistrza, może ktoś tutaj przekaże, ponieważ zarządzenie dotyczy Pana Burmistrza 
wydającego. Co było powodem wydania zarządzenia Pana Burmistrza powołującego komisję 
do oceny i wyboru wniosków dotyczących oświetlenia na terenie miasta i gminy Koronowo, a 
w szczególności zobowiązanie członków komisji do zachowania pełnej tajności pracy.  
Nadmieniam, że w artykule 30  ust. 2  o samorządzie. Nie dostrzegam obligatoryjności  
wydania zarządzenia, zwłaszcza podstaw tajności pracy komisji. Sądząc, że  nie byłem 
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powodem takiego zachowania burmistrza, skoro reprezentuję  mieszkańców Koronowa. 
Nawiasem mówiąc zgłosiłem  akces udziału w pracach  zespołu wcześniej ustalonego na 
posiedzeniu Komisji Zagospodarowania, ale do dzisiaj nikt mnie nie poinformował o  zmianie 
podejścia do sprawy. Moim zdaniem, a jestem nowicjuszem w  pracach urzędu i rady, taka 
komisja powinna ustalać zasady wdrażania nowego zagospodarowania inwestycji 
publicznych, a nie wybierać inwestycje do realizacji. Czy to może ma być tzw. marchewka na 
rzecz Państwa Radnych przy wyborze tajnym odpowiednich inwestycji. Nadmieniam, że 
sprawy dotyczące  budowy oświetlenia, budowy dróg, sieci kanalizacyjnych i wodnych są  w 
szerokim zainteresowaniu społecznym. Proszę zatem o odtajnienie prac komisji. Nie jest to, 
zaznaczam Komisja Przetargowa, a ponieważ na podstawie artykułu 30 ust. 3 o samorządzie 
gminnym w zakresie realizacji zadań własnych Pan Burmistrz podlega radzie gminy, składam 
wniosek do Pana Przewodniczącego o odtajnienie tych prac.  
   
Ad. 28. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz 
przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 
 
Sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik nr  6 niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 5 minutową przerwę w obradach sesji.  
Po przerwie wznowił obrady.   
 
Ad. 29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  
 
Przewodniczący rady P. Włodzimierz Domek – Zacznę od pytania szczegółowego, 
technicznego, które zadał Pan radny Wojciech Kruszczyński. Przeanalizowaliśmy i projekt i 
protokół głosowania jawnego imiennego oraz to co było wpisane w eSesji. Ja tylko 
przypominam, że zgodnie z paragrafem 64 statutu głosowania w sprawie głosowania odbywa 
się jawnie imiennie poprzez wyczytanie nazwiska radnego oraz ustne oświadczenie radnego, 
czy jest „za”, „przeciw” czy „wstrzymuje się” od głosu. Rada może podjąć decyzje o 
przeprowadzeniu głosowania również w innych sprawach. Uzgodniliśmy tutaj wspólnie z 
Panem radnym, że w głosowaniu brało udział 21 radnych, 13 było „za”, 7 „przeciw”, 1 
„wstrzymujący”.  Błąd techniczny został naprawiony, natomiast tutaj obowiązujący jest 
protokół z głosowania.     
 
Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński -  Pan radny Małaczyński pytał o sprawę 
zjazdu ciągników rolniczych ul. Nakielską. Rozumiem, że chodzi sezonowo, w okresie 
żniwnym? Wystąpimy z takim zapytaniem bezpośrednio do  zarządcy drogi, czyli do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oddział w Bydgoszczy.  
Jeżeli chodzi o odpowiedzi na pytania zadane przez Pana radnego Orlińskiego, wiaty 
przystankowe rozumiem, że chodzi o kwestię odnowienia? Jest to przed taką akcją, będzie to 
najprawdopodobniej wykonywała Spółdzielnia Socjalna „Koronowianka”. Dogadujemy 
jeszcze szczegóły.  
Jeśli chodzi o tablice w Tryszczynie, również sprawdzimy to i w miarę możliwości, jeżeli 
będzie jeszcze okres gwarancyjny to tą informację również przekażemy.  
Uszkodzenie przepustu Lucim, rozumiem, że chodzi o ten przepust przy drodze krajowej tak? 
To zgłosimy bezpośrednio do zarządcy drogi, zgłoszę to bezpośrednio również w tym piśmie 
do generalnej.  
Lampy zbyt długo świecą, sprawdzimy być może jest jakiś problem z czujką po raz kolejny, 
bo tam rzeczywiście z tymi lampami był problem.  
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Padły jeszcze pytania podczas których mnie nie było, to poproszę Pana Bolesława 
Grygorewicza.   
             
Zastępca Burmistrza Pan Bolesław Grygorewicz – Pytanie zadane przez Pana Ciesielskiego 
zarządzenie powołujące komisję, która ma ocenić zebrane dotychczas wnioski.  
Prawem burmistrza jest organizacja i tryb prac w poszczególnych kwestiach i robi to w formie 
zarządzeń. Natomiast kwestia tego zapisu, że póki co wyniki nie są upubliczniane nie jest 
niczym dziwnym. Komisja przedstawi wyniki pracy i zostanie to upublicznione. Czyli mówiąc 
po ludzki zostanie zrobiony pewien ranking potrzeb. W którym miejscu i co jesteśmy w stanie 
za te pieniądze zorganizować.  Więc tutaj nie jest to ani tajne ani jakieś, tylko na etapie prac i 
opracowania wniosków. Na razie nie jest tematem chodzącym.  
 
Zastępca Burmistrza Pan Rafał Gibas – Jeśli chodzi o kwestię przygotowania do nowej 
perspektywy, czy się przygotowujemy? Odpowiem tak, każdego dnia analizujemy, spotykamy 
się w Urzędzie Marszałkowskim z ludźmi, którzy będą zajmować się wdrażaniem nowych 
programów operacyjnych. Spotykamy się w Urzędzie Miasta Bydgoszczy, gdzie będzie 
siedziba biura  ZITu, analizujemy także inne ścieżki, gdzie będzie można aplikować o środki 
na wydatki niekwalifikowalne. Jeszcze do końca nie wiemy w jakich programach i jakie 
konkursy będą  w jaki sposób traktowały poszczególne kategorie wydatków. Przykład 
PROWu dzisiaj nie wiemy, czy podatek VAT będzie na przykład kwalifikowalny, czy nie. Do 
tej pory był niekwalifikowalny, natomiast dzisiaj jeszcze tego nie wiemy, także jesteśmy cały 
czas na bieżąco. 
 
Burmistrz Koronowa Pan Stanisław Gliszczyński –   Jeszcze dopowiem, że ta sprawa w 
ogóle środków, które są, o które Pan pytał, są możliwe do wzięcia to jeszcze tak naprawdę 
nie wiemy z jakimi kryteriami, ponieważ te kryteria są cały czas konsultowane. Z tej racji, z 
racji wyboru Przewodniczącego Konwentu Burmistrzów cały czas odbywają się wspólnie z 
Przewodniczącym Konwentu Wójtów z Panem Jackiem Brygmanem – Wójtem Gminy 
Cekcyn, jak również z całymi zarządami, konsultacje na temat oceny kryteriów, które 
przedstawił minister do projektów, jak również dotyczących właśnie i PROWu i za chwilę 
RPO, bo będzie komitet monitorujący powołany przez marszałka. Cały czas jest jeszcze 
problem ustalania jednych kryteriów, ponieważ jedne jak podaliśmy, okazało się, że one nie 
wchodzą w grę, bo minister je odrzucił. Teraz podajemy trzy zakresy i zobaczymy, co z tego 
zostanie.  Nie ma jednych, które moglibyśmy ustalić dla 150 gmin w województwie Kujawsko 
– Pomorskim, wliczając w to jeszcze podmioty jakimi są, czy jednostki samorządu 
terytorialnego, jakimi są powiaty, to tak naprawdę samego PROWu kwota około 37.500.000 
euro tutaj gdzieś około 150.000.000 zł, to wychodzi, że nawet nie będzie to 1000000 na 
okres programowania 7 lat zmian, 1.000.000 zł na gminę. Takie to są wielkie pieniądze.              
 
Ad. 30. Zamknięcie obrad VII sesji.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji przewodniczący rady P. Włodzimierz 
Domek zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 15.20.  
 
Koronowo, 21 kwietnia 2015 r. 
 
Protokół sporządziła 
 Adela Rojek  


